
 Här där ”Lindesjön runt” stigen går 
 tänker man sig att bygga.  Är det bra?  
 

Den giftfria odlingsmarken vid den ekologiska  
handelsträdgården kan bli bebygd och går då förlorad.  
Är det bra? 

Hela skogsområdet vid 
Parkudden kan bli ett 
bostadsområde och  
kommer i så fall att påverka 
sträckningen av stigen 
”Lindesjön runt”. Området 
är idag klassat som 
nyckelbiotop med höga 
naturvärden. Är det bra att 
bygga här?  

Lämna dina åsikter senast den 23/5 till:  
Stadsarkitektkontoret 
telefon: 0581-810 66 
e-post: info@bmb.se 
postadress: Kungsgatan 41,  711 30 Lindesberg 

Lindesbergskommun planerar för det framtida Lindesberg i en  
”fördjupad översiktsplan. Vi i Linde naturskyddsförening vill belysa  
några av punkterna i denna plan. 

Parkudden 

Området vid Näset 
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